
ZÁPIS Z DRUHÉHO ZASEDÁNÍ KOMISE KULTURY A VZDĚLÁVÁNÍ  

Rady městské části Praha 17 konaného dne 16. 3. 2015 v zasedací místnosti  

Úřadu městské části Praha 17, Žalanského 291/12b, 163 02 Praha 6 – Řepy. 

 

Přítomni : MUDr. Antoine Katra 

Mgr. Jitka Synková 

Tomáš Finger 

RNDr. František Kopecký 

Ing. Olga Ryšavá 

JUDr. Kateřina Kaljkovičová 

(Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise Mgr. N. Zemanové) 

 

Program: 

1. KC Průhon – diskuse nad činností  

2. Projednání dalšího plánu práce Komise kultury a vzdělávání 

 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné a představil novou místopředsedkyni  JUDr. Kateřinu 

Kaljkovičovou.  

Předseda dále zhodnotil úspěšnost investice do KC Průhon z hlediska posunu kvality, která je 

nyní o mnoho výše, než byla původní. Upozornil, že komise má poradní hlas a může vznášet 

doporučení pro RMČ Praha 17 k problematice, kterou se zabývá. Poté představil ředitele        

KC Průhon Mgr. Aleše Koutného a předal mu slovo. 

Mgr. Koutný představil přítomné spolupracovníky: 

Za knihovnu  p. Martin Roith 

Za produkci p. Jana Jelínková 

Za marketing p. Michaela Dvořáková 

Pan ředitel poté prezentoval činnost roku 2014, která byla zahájena v září slavnostním 

otevřením KC Průhon prohlídkami nových prostor, koncertem, autorským čtením a divadelním 

představením. V současnosti probíhají v KC Průhon pravidelné aktivity: 

- Divadelní představení – Manželské štěstí, Tři na lavičce atd. 

- Travel show s p. Šírem ne jen seznámení s cizími zeměmi, ale i praktické rady pro cesty 

- Večery při svíčkách – Z Řep až do Afriky Doc. PaedDr. Farkač, Beáta Rajská s malou 

módní přehlídkou 

- Autorská čtení B. Nesvadbová,V. Procházka 

- Výstavy – Bím, Kulhánek 

Dalším objektem, ve kterém působí KC. Průhon, je Sokolovna, kde jsou pořádány taneční pro 

dospělé, čaje, memoriál taneč. mistra A. Dvořáka a další akce ve spolupráci s MČ Praha 17. 

KC Průhon se podílí na akcích pořádaných MČ Praha 17 jako je Babí léto, Čarodějnice apod. 

a organizuje kurzy pro děti i dospělé. Tyto kurzy tvoří přibližně polovinu činnosti. 

Výrazně pomáhají finance získané z grantů MČ Praha 17, které snižují ceny vstupného na 

kulturní akce pro občany na velmi zajímavou hladinu. 

Pro rok 2015 KC Průhon bude pokračovat v již zmíněných aktivitách. Nově bude nabízena 

např. filmová produkce. Návštěvníci mají možnost výběru ze tří filmů některého známého 

herce či režiséra a vybraný film bude promítnut. V květnu je připraven malý festival velkých 

mistrů Voskovce a Wericha k příležitosti jubilea zahájení činnosti Osvobozeného divadla. 

Knihovna byla přestěhována z původního působiště v Jiránkově ulici. Byl vytříděn knihovní 

fond a je postupně doplňován i díky výměnnému souboru z Městské knihovny. Čtenáři mohou 

vracet své výpůjčky z této knihovny na naší pobočce. Je zpracováván online katalog, který 



bude již mít novou funkci vyhledávače podle jednotlivých slov (musí proběhnout 

rekatalogizace). Bylo zažádáno o granty VISK a Česká kniha. 

 

Finger – máte jenom knihy nebo i jiná média jako CD, filmy? 

Roj – zkoušeli jsme nabídku CD z výměnného souboru MK, ale nebyl o ně zájem. O knihy je 

zájem velký a počet čtenářů stále stoupá. 

Kopecký – máme problémy s doručováním řepské 17 

Finger – volejte redakci, ale s poštou stále řešíme problémy 

Katra – jak vás využívají školy, funguje spolupráce? 

Jelínková – školy se naučily v době rekonstrukce zvát si divadla do svých objektů, ale postupně 

se vracejí, protože nabízíme kvalitní servis i prostředí. Nabídku aktualizujeme podle jejich 

zájmu. 

Ryšavá – nabízíte představení i středním školám? 

Jelínková – zatím ne, ale je to zajímavý nápad 

Finger – aktuálně řešíme situaci s majetkem, který MČ Praha 17 pořídila v souvislosti 

s rekonstrukcí. Budeme ho převádět na KC Průhon a chceme převést do správy i budovy. 

V minulém období byla probírána koncepce sjednocení programů i s Kulturáčkem na Bílé hoře. 

Chtěl bych zahrnout i převedení tohoto objektu pod Vaši správu. 

Koutný – to je opravdu myšlenka, kterou se již komise zabývala, ale takovýto krok musí být 

zajištěn i rozpočtem. 

Finger – představoval bych si větší nabídku pro rozvoj estetického vzdělávání např. pořady  - 

co je to symfonický orchestr, co je to balet.  Nabízím do vašich filmových pořadů kvalitní díla 

i s doprovodným slovem. Navrhoval bych vám ještě navázání spolupráce s kulturními centry 

zahraničních ambasád – většinou mají své bezplatné programy a chybí prostory k prezentaci. 

Mohli byste také vytvořit řadu programů, kde by se řepští občané mohli seznámit s různými 

kulturami např. romové, židé, muslimové. Mění se svět a tyto programy by mohly ovlivnit 

vnímání všech. 

Katra – je něco s čím můžeme pomoci? 

Koutný – z podnětů veřejnosti vyplývá zájem seniorů o pevný počítač v knihovně a dětský 

koutek z řad rodičů. Máme zažádáno o grant na počítač v podobě kiosku. Rozpočet už máme 

pevně nastaven a není v něm mnoho prostoru pro doplňování dalšího vybavení, zejména když 

ještě nemáme ucelenou představu o kompletních provozních nákladech. Finance jsou proto pro 

další plány zásadní. 

Zemanová – předala bych jen pro vás informaci - obdrželi jsme souhlas se zřízením přípravné 

třídy v ZŠ genpor. Fr. Peřiny pracoviště Laudova 10/1024. 

 

Závěry a usnesení: 

1. Komise oceňuje práci vedení KC Průhon a doporučuje MČ Praha 17 podporu 

dalších záměrů 

2. Příští zasedání bude věnováno setkání v Kulturáčku na Bílé hoře. 

 

MUDr. A. Katra poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

Pro příští zasedání komise je navržen termín 18. 5. 2015 

 

V Praze dne: 18.3. 2015 

Zapsala: Zemanová Schválil: A. Katra 

 

 

Ověřil : Tomáš Finger 


